
  

  

Fagforening for Rådmenn og andre ledere - avd. 679 

Oslo, 05.04.2019 

 

 

Styremøte Fagforening for rådmenn og andre 

ledere, 21-22. mars 2019 

 
Protokoll: 

 

 

Tilstede: 

 

 

 

Forfall: 

Svein Skisland, Gro Monsen, Jarle Øra, Rune Stokke, Ann-Heidi Paulsen 

Orvik, Jan Terje Nedrejord, Bente Nesse, Hege Walør Fagertun, Elisabeth 

Larsen, Trude Kvaran (adm) og Sandra Herlung (adm) 

 

Ole Erik Lindalen, Ole Petter Nybakk 

 

Ingen merknader til innkalling.  

 

Sak 01/19  Protokoll fra styremøte 6-7.desember  

 

Vedtak: Godkjent  

Sak 02/19 Medlemsstatus  

 

Innleder: Sandra 

Vedtak: 13 innmeldinger og 4 utmeldinger i periodem 07.des – 20.mars 

Sak 03/19 Økonomi/regnskapsrapport  

 
Innleder: Jan Terje 

Vedtak: Økonomisk rapport tas til orientering. 

Foreningen har en sunn økonomi og et budsjettet i balanse. 

 

Sak 04/19 Budsjettforslag 

 

Innleder: Jan Terje 

Vedtak: Budsjett er godkjent  

Sak 05/19 Privatisering i KLP 

 

Innleder: Christoffer Høgsæt  

Vedtak: Tas til orientering  

Sak 06/19 Orienteringssaker/Medlemssaker/Nytt fra regionene.  

 

Innleder: Jarle 

Vedtak: Medlemssaker tas til orientering 

Protokoller er sendt til kompetansesenter. 

 

Sak 07/19 Foreningstur: Rammeprogram og reiserute 

 

Innleder: Svein og Sandra 



  

Vedtak: Fly, hotell og båttur er bestilt. Sandra sender ut påmeldingslink til 

foreningskontakter. Og sjekker med booking av hotell på Gardermoen for en 

faglig samling før reiseavgang til Helsinki.    

Sak 08/19 Orientering fra Fagforbundet Oslo sitt representantskapsmøte 

 

Innleder: Sandra  

Vedtak: Tas til orientering. Even Nilsen og Sandra Herlung deltok som avd. 

679 sine representanter på Fagforbundet Oslo sitt representantskapsmøte og 

orienterte om dette. 

Sak 09/19 Ledere i Postkom – en del av Fagforbundet 

 

Innleder: Steffen Moen og Odd Haldgeir Larsen  

Vedtak: ingen vedtak ble fattet, men Steffen og Odd Haldgeir orienterte om 

sammenslåing med Postkom. Avd. 679 stiller seg positive til samarbeid med 

nye eventuelle medlemmer fra Postkom som er ledere, men presiserer at avd. 

679 er for toppledere – og at avd 679 ikke ønsker å «stjele» medlemmer fra 

lokalforeningene.  

Sak 10/19 Topplederprogrammet 2020 

 

Innleder: Sandra 

Vedtak: Topplederprogrammet vil åpne for søknader i 2019 med oppstart i 

2020. Datoene for samlingene er:  

- 25-27.mars 2020 

- 2-5. juni 2020  

- 28- 30. sep 2020 

Sak 11/19 Orientering om samarbeidsrutiner mellom Kompetansesentrene og 

foreningen  

 

Innleder: Svein og Sandra 

Vedtak: tas til orientering -  Sandra har bedt om tilbakemelding, men ahr 

dessverre ikke fått noen. 

Sak 12/19 Sammenslåing med avdeling 325 

 

Innleder: Sandra 

Vedtak: Tas til orientering. Fagforeningen er først tilbake til regionen. Avd. 679. 

kan dessverre ikke slå seg sammen med avd.325 da avd. 679 ikke har 

forhandlingsrett ovenfor disse medlemmene og de dermed vil få bedre bistand av 

lokalforening.  

Sak 13/19 Nytt fra avdeling samfunn og politikk; 

- Nye budsjett- og regnskapsforskrifter  

- Kommuneøkonomien generelt 

 

Innleder: Sidsel og Alexander 

Vedtak: tas til orientering 

PP`er fra sidsel og Alexander ligger som vedlegg.  

Sak 14/19 Årsmøte for 2020: 

 

Innleder: Sandra 

Vedtak: Tas til orientering. Sandra minner valgkomiteen på frister. 

Sak 15/19 Eventuelt  

 



  

- Marion Høgmo har fratrådt sitt verv i styret. Styret har dermed en mindre 

vara enn ønskelig. Ny vara velges på årsmøtet i 2020.  

- Styret ønsker en orientering fra Hege om arbeidet på Svalbard på neste 

styremøte. 

- Styret ønsker en orientering fra KA- området på neste styremøte. 

- Styret ønsker å undersøke hvordan de kan få bedre oversikt over hvem som 

melder seg inn i fagforeningen.  

 

 
 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

Sandra Marie Herlung 

Sekretariatsleder (vikar) 

 


